
Балинт Пастор: После избора моћи ћемо у коалицију са сваком странком
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БЕОГРАД - Балинт Пастор, посланик СВМ, очекује да Влада на данашњој седници
утврди предлог закона о рехабилитацији, како би парламент о њему расправљао у
новембру.

  

- Суштина решења је у томе да кривица буде индивидуална, а не колективна. Надам се
да ће тако и остати, јер морам да поменем да смо прву пут изиграни.

  

* Чини се да сваку политичку одлуку базирате на уценама?

  

- То није тачно. Док је закон био на јавној расправи, упутили смо примедбе, али нико није
реаговао. И шта је требало да радимо да би нас схватили озбиљно?

  

* Али ситуација је била слична при усвајању ребаланса буџета?

  

- Тражимо оно што је Уставом прописано, а друга је ствар то што предлогом буџета неко
није предвидео оних седам одсто који су намењени Војводини.

  

* Изборни се ближе, а мањине увек сви виде као партнера?

  

- Излазимо самостално, а о постизборним савезима - накнадно.

  

* Да ли је могућа сарадња с напредњацима?

  

- Могућа је колико и коалиција СНС и ДС, или СПС и СНС, па ви закључите.
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* У преводу - никад се не зна?

  

- Знате оно, „што је негде немогуће, у Србији је могуће“. До пре пет година нико није
могао ни да замисли коалицију ДС и СПС.

  

* Подржавате ли Владину политику о Косову?

  

- Чекамо да у парламент стигне Владин извештај о току преговора. Треба бити искрен и
грађанима рећи шта могу да очекују у вези с КиМ и кандидатуром за чланство у ЕУ.

  

(Курир)
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